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VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

Schade door bevers  -  Aangiften

De perceptie leeft dat de beverpopulatie in Vlaanderen in de lift zit. Dat heeft op een 
aantal vlakken onaangename gevolgen voor heel wat burgers. Bevers leven in de buurt 
van water en zijn dol op (loof)bomen, granen, maïs en bieten. Ze wagen zich niet ver op 
het land, dus alles wat verder dan twintig meter van de oever staat, blijft doorgaans 
buiten schot. Bevers beschouwen dichter gelegen bomen en landbouwproducten wel als 
mogelijke voedselbron, met de typische knaagschade tot gevolg. Bevers bouwen 
dammen in waterlopen. Dat zorgt mogelijk voor opstuwing van water en overlast.

1. Klopt de aanname dat bevers doorgaans geen schade aanrichten verder dan 20 
meter van de oever van waar ze leven? 

2. Zijn er cijfers beschikbaar over de beverpopulatie in Vlaanderen? Welke evolutie is er 
ter zake op te tekenen over de laatste jaren? 

3. Hoeveel schadegevallen door bevers werden tijdens de laatste 5 jaar gemeld in 
Vlaanderen? Graag een opsplitsing per jaar en per provincie.

4. Hoeveel schadeclaims werden in diezelfde periode ingediend? Graag een opsplitsing 
per jaar en per provincie.

5. Hoeveel schadegevallen werden effectief uitbetaald? Graag een opsplitsing per jaar 
en per provincie en inclusief totale bedragen.



JOKE SCHAUVLIEGE
VLAAMS MINISTER VAN OMGEVING, NATUUR EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 531 van 4 april 2017
van HERMAN DE CROO

1. Het klopt dat bevers doorgaans geen schade aanrichten verder dan 20 meter van de 
oever waar ze leven.

2. Voor 2003 kwamen geen bevers voor in Vlaanderen. Sindsdien is de populatie 
gestaag gestegen tot 120 territoria begin 2017. Op basis van het aantal gekende 
territoria kan de beverpopulatie begin 2017 geschat worden op 330 tot 340 bevers.

3-5.Het gevraagde overzicht vindt u in bijlage.

BIJLAGE

Overzicht schadeclaims van schade door bevers 


